
Zápis ze 4. zasedání Zastupitelstva obce Rudná pod Pradědem, 

 konaného dne 27.2.2023 

Zahájení: 17:00 

Přítomni: R. Tománek,  K. Kozák ,  A. Maňásek, Mgr. V. Procházka, M. Molík, P. Urbaník, R.Marková 

Šomanová 

Omluveni:  

Přílohy:  Příloha č. 1 listina prokazující složení slibu člena zastupitelstva obce 
                Příloha č. 2       Rozpočtové opatření 1/2023 
                Příloha č. 3       Servisní smlouva č. 492230010 – ATLAS CONSULTING   
                
                
Program zasedání: 

Program: 

 

1.     Určení zapisovatele a ověřovatele zápisu 

2.     Vzdání se mandátu zastupitele  

3      Složení slibu nového zastupitele 

4.     Program zasedání 

5.     Kontrola usnesení  

6.     Informace o posledním RO roku 2022 

7.     Rozpočtové opatření č. 1/2023  

8.     Atlas Consulting – servisní smlouva právní portál 

9.     Opravy kulturní dům 

10.   Informace-zahradní traktor 

11.   Informace – inventarizace majetku 

12.   Informace – úprava příspěvku na stravu  

13.   Různé 

14.   Diskuze  

15.   Závěr 

   
 

Vítám Vás na 4. veřejném zasedání ZO Rudná pod Pradědem. Zasedání ZO bylo řádně vyhlášeno 

v souladu se zák. č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů. Přítomných je 7 zastupitelů 

ze 7, zastupitelstvo je v tomto složení usnášeníschopné.  

 

4/1 Zahájení, určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu  
 V souladu článkem VIII odst. 4  jednacího řádu zastupitelstva obce Rudná pod Pradědem určuji 

zapisovatelem zápisu ze zasedání ZO Ing. Jitku Steinerovou, ověřovateli zápisu pana Martina Molíka a 

paní Renatu Markovou  Šomanovou.     

 Zápis z 3. zasedání ZO byl ověřovateli podepsán a nebyly proti němu vzneseny žádné námitky.  



4/2 Vzdání se mandátu zastupitele  
Pan Vladimír Klech dne 21.12.2022 osobně doručil na  obecní úřad svou písemnou rezignaci na funkci 
zastupitele. V souladu s § 55 odst. 2 písm. b zákona č. 491/2001 Sb., o volbách do zastupitelstev obcí 
tímto dnem zanikl mandát pana Klecha, zvoleného do zastupitelstva obce Rudná pod Pradědem za 
volební stranu „Pro rozvoj obce“. Na základě ustanovení § 56 odst. 1 zákona č. 491/2001 Sb., o volbách 
do zastupitelstev obcí vznikl mandát zastupitele 1. náhradníkovi za volební stranu „Pro rozvoj obce“ 
panu Patriku Urbaníkovi. O vzniklé situaci byl pan Urbaník informován a souhlasil s výkonem funkce 
zastupitele obce Rudná pod Pradědem. 
 
Diskuze 
Návrh usnesení:   
4/2     ZO vzalo na vědomí rezignaci pana Vladimíra Klecha na mandát zastupitele obce Rudná pod 

Pradědem a vznik mandátu zastupitele obce Rudná pod Pradědem pana Patrika Urbaníka. 

 
4/3 Složení slibu člena ZO (§ 69 odst. 2 zákona o obcích) 
Z důvodu rezignace pana Vladimíra Klecha na mandát zastupitele obce Rudná pod Pradědem a vznik 
mandátu pana Patrika Urbaníka, nového člena ZO, je zapotřebí, aby nový člen zastupitelstva složil slib 
zastupitele.          Nový člen ZO v souladu s ustanovením § 69 odst. 2 a 3 zákona č. 128/2000 Sb., zákona 
o obcích (obecní zřízení) složí slib člena zastupitelstva obce.  Složení slibu proběhne po jeho přečtení 
starostou obce. Složení slibu je splněno pronesením slova slibuji a podpisem na listinu prokazující 
složení slibu. Složení slibu s výhradou, nebo nesložení slibu, má za následek okamžitý zánik mandátu 
člena ZO. Potvrzení o složení slibu je přílohou č. 1 zápisu zasedání ZO. 
Starosta přečetl slib zastupitele a p. Urbaník pronesl „slibuji“ a podepsal potvrzení o složení slibu. 

4/4 Program zasedání 
Zastupitelstvo obce bylo seznámeno s návrhem programu. Starost se dotázal na návrhy na doplnění. 
Návrhy na doplnění:  
nejsou 
 
Návrh usnesení:  
4/4     Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje program jednání zasedání zastupitelstva obce 

Rudná pod Pradědem.  
   
  Pro:  7 Proti:  0 Zdržel se:    0  
Návrh byl přijat. 

4/5 Kontrola plnění usnesení 
Zastupitelstvo obce na svém 3. zasedání: 

 v bodě 6 pověřilo starostu provedením posledního rozpočtového opatření v roce 2022. 
Splněno –  s rozpočtovým opatřením bude zastupitelstvo obce seznámeno v bodě 6 tohoto 
zasedání  

  v bodě 9 bylo uloženo všem zastupitelům obce připravit aktualizaci strategického 
rozvojového plánu obce  - úkol trvá  

Diskuze: 
Starosta navrhuje, aby se zastupitelé v průběhu měsíce března sešli a úkol splnili. 
 
Návrh usnesení:   
4/5 Zastupitelstvo obce po projednání vzalo na vědomí zprávu z kontroly plnění usnesení. 
   



4/6 Informace o posledním rozpočtovém opatření roku 2022  
 
Na posledním veřejném zasedání zastupitelstva obce 19.12.2022 byl starosta pověřen provedením 
posledního rozpočtového opatření v roce 2022 podle stavu k 31.12.2022. S RO č. 5/22  nás seznámí 
Ing. Steinerová: 
Ing. Steinerová: rozpočtovým opatřením č. 5/2022 byla upravována pouze příjmová strana rozpočtu. 
Jednalo se o úpravy na straně příjmů sdílených daní – daně z příjmů právnických osob, DPH. 
Dále byly upraveny přijaté dotace na skutečnost – došlo k ponížení příjmů transferů ze všeobecné 
pokladní správy o 5,5 tis. Kč a transferů ze státního rozpočtu o 26,8 tis. Kč. 
Příjmy byly dále navýšeny o výnosy z prodeje dřeva, odměny za separaci odpadů a příjmy z přijatých 
úroků, které byly ke konci roku vyšší, než původně očekávané. 
Celkem byly posledním rozpočtovým opatřením příjmy navýšeny o 916 tis. Kč, o které byl snížen 
schodek rozpočtu.  
 

Diskuze:  
Návrh usnesení:  
4/6  Zastupitelstvo obce po projednání bere na vědomí rozpočtové opatření č. 5/2022 provedené 

starostou obce. 
 

4/7    Rozpočtové opatření č. 1/2023  
Návrh rozpočtového opatření přednese Ing. Steinerová: 
Ing. Steinerová:  
Opatření na příjmové straně odráží zejména stavy transferů – příjem dotace na volbu prezidenta ve 
výši 29.200,- Kč, příjem dotace na VPP pracovníka z důvodů prodloužení smlouvy na vytvoření 
pracovního místa a neinvestiční transfer ve výši 210.793,40 Kč od Moravskoslezského kraje na 
provedenou opravu místních komunikací v části Nová Rudná. Dále byl o 2.800,- Kč snížen transfer ze 
státního rozpočtu v rámci souhrnného dotačního vztahu (tj. příspěvek státu na výkon přenesené 
působnosti místním úřadem). Snížení bylo provedeno z důvodu uvedení na skutečnou výši příspěvku 
(ve schváleném rozpočtu očekávána částka 90 tis. Kč, skutečně vypočtený příspěvek je 87.200,- Kč). 
Celkem jsou úpravy na straně příjmů ve výši 346.193,40 Kč.  
Na výdajové straně dojde k úpravě výdajů na par. 1031 – Pěstební činnost o 200 tis. Kč. Výdaje jsou 
předpokládány na výsadbu a další údržbu lesa. 
Výdaje par. 2212 Ostatní záležitosti pozemních komunikací jsou rovněž navýšeny o 200 tis. Kč, určené 
na opravy místních komunikací. 
Jsou navýšeny výdaje na opravy kulturního domu o 100 tis. na par. 3392. 
Par. 6112 Zastupitelstva obcí je navýšen o 80 tis. Kč z důvodu změny nařízení vlády o odměňování 
zastupitelů, kterým došlo k navýšení odměny uvolněných starostů. 
Dále jsou výdaje navýšeny na par. 6118 – Volba prezidenta o 38.600,- Kč a dále par. 6402 Vratky 
transferů o částku 9.400,- Kč za vrácení vloni poskytnuté dotace na volbu prezidenta ČR, která nebyla 
čerpána. 
Celkem jsou výdaje upraveny ve výši 528 tis. Kč. 
Rozdíl mezi příjmy a výdaji ve výši 281.806,60 Kč je kryt přebytky z minulých období. 
Diskuze:  
 
Návrh usnesení:  
2/6  Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje rozpočtové opatření č. 1/2023   
   
  Pro:  7 Proti:  0 Zdržel se: 0 
Návrh byl přijat. 



4/8 Atlas Consulting – servisní smlouva 
Obec dlouhodobě využívá právní systém CODEXIS, který spravuje firma Atlas Consulting. Cena služby  
minulý rok byla 7 851, 00 Kč. Současná smlouva končí k 31.3.2023. Firmou nám byla nabídnuta možnost 
prodloužení smlouvy za 8 430,00 Kč/rok při podpisu na 3 roky. Celková cena na 3 roky činí 25 290,00 
Kč ( s DPH 30 600,90 Kč). Při ročním podepisování je cena za rok 8 985 a v následujících létech by se 
zvyšovala minimálně o inflaci. Předpokládaná úspora při podpisu na tři roky je více jak 5 000,00 Kč.          
Obdobnou službu nám nabízí SMO, kterých jsme členy, za 14 900,00 Kč/ rok, cena za 3 roky 44 700,00 
Kč (s DPH 54 087,00 Kč). 
Systém Codexis umožňuje neomezený přístup ke všem zákonům v aktuálním znění, nabízí vzory smluv, 
komentáře k zákonům. Je využíván k běžné agendě úřadu a hodně se využil v případě soudních sporů, 
které byly vedeny proti obci nebo OÚ.  Schválení závazku obce ( smlouvy), přesahujícím 12 měsíců  
musí schválit ZO. 
 
Diskuze:  
Starosta: jsou dva portály, které používám -Codexis a potom Mysis s mapami. Neumím si představit 
práci bez těchto dvou aplikací. Je tam možnost i přímé konzultace. Jiné obce využívají např. firmu KVB 
přes Svaz měst a obcí, já s nimi nemám dobrou zkušenost a ceny byly velmi vysoké za jednotlivý 
úkon. Proto bych se přimlouval o to, aby zastupitelstvo uzavření smlouvy schválilo. 
 
Návrh usnesení:  
4/8   Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje uzavření Servisní smlouvy č. 492230010 

programového vybavení CODEXIS® GREEN na internetovou aplikaci právního informačního 
systému CODEXIS® GREEN. 

 
  Pro: 7  Proti:  0 Zdržel se: 0 
Návrh byl přijat. 

4/9 Opravy kulturní dům 
V lednu v proběhla výměna oken a venkovních dveří zadního vchodu. Firmou RI-okna byl dodržen 
termín realizace i cena zakázky podle VZMR 2/2022. (186 923, 00 Kč) 
Zaměstnanci údržby obce byla provedena výměna osvětlení, doplnění zásuvek 230V a oprava 
elektroinstalace na podiu. Při kontrole dřevěné konstrukce podia se zjistilo, že je prasklý nosný trám 
konstrukce a celkový stav nosné konstrukce je ve špatném stavu – hniloba dřevěných prvků, poškozené 
uchycení nosné konstrukce. Vzhledem k vážnému poškození a možnému nebezpečí není v současné 
době možné využívat sál ke konání kulturních akcí obce a pronájem sálu pro soukromé akce. Byly 
zahájeny práce na opravě, které budou provedeny zaměstnanci obce. Odbornou firmou byl zpracován 
návrh opravy a kalkulace při realizaci na klíč. Předpokládaná cena opravy by měla činit 177 720,00 Kč.  
Mgr. Procházka odchází z jednání zastupitelstva v 17:35 hod. 
 
Starosta pokračuje: K dnešnímu dni je provedena demontáž staré konstrukce podia, očištění nosných 
částí zdiva, příprava kapes pro uchycení nosných trámů a oprava nosných sloupků. Jsou zakoupeny OSB 
desky a objednáno řezivo na nosnou konstrukci. Hlavní nosné trámy mají rozměr 24 x 20 cm, délka 8 
m. 
Diskuze: 
R. Marková Šomanová: jaká je předpokládaná doba ukončení prací? 
Starosta: předpokládám do poloviny dubna. Také chci zapojit místní, aby zejména s usazením trámů 
pomohli. 
 
Návrh usnesení:  
4/9   Zastupitelstvo obce po projednání bere na vědomí zprávu o splnění VZMR 2/2022 – výměna oken 

a dveří v KD a průběhu opravy podia v kulturním domě.     



4/10 Informace – zahradní traktor 
 
V lednu byl vítěznou firmou VZMR 3/2022 dodán nový zahradní traktor SECO MP 122D. Traktor byl 
bez závad předán a zaměstnanci údržby byli zaškoleni k obsluze.  
Z důvodu zvýšení bezpečnosti obsluhy při jízdě po komunikacích byla na traktor zakoupena silniční 
sada osvětlení v ceně 26 000,- Kč, která obsahuje přední a zadní světla, směrovky a výstražný maják.  
 
Diskuze: 
 
Návrh usnesení:  
4/10   Zastupitelstvo obce po projednání bere na vědomí informaci o splnění VZMR 3/2022 – dodávky 

zahradního traktoru a zprávu o zakoupení silniční sady osvětlení. 

4/11 Informace  - inventarizace majetku 
 
Starosta obce vydal příkaz k provedení inventarizace majetku obce k 31.12.2022. Ustanovil dílčí a 
hlavní inventarizační komise. V případě hlavní inventarizační komise došlo ke změně člena z důvodu 
vzdání se mandátu. Pan Vladimír Klech byl nahrazen panem Patrikem Urbaníkem. Inventarizace byla 
úspěšně dokončena a bude předmětem kontroly auditu při kontrole hospodaření obce za rok 2022. 
Děkuji všem za spolupráci a čas, který věnovali zdárnému průběhu.      
 
Diskuze: 
 
Návrh usnesení:  
4/11   Zastupitelstvo obce po projednání bere na vědomí informaci o provedení inventarizace 

majetku obce k 31.12.2022. 
 

4/12 Informace – úprava příspěvku na stravné 
 
Na základě dřívějšího rozhodnutí ZO obec vyplácí svým zaměstnancům a uvolněným členům 
zastupitelstva příspěvek na stravné. Od 1.1.2023 byl tento příspěvek zvýšen z původních 60 Kč/den na 
100 Kč/den.  
  
Diskuze: 
Starosta: jde o jediné navýšení, které je od letošního roku. Vzhledem k cenám potravin jde o logický 

krok.  
R. Marková Šomanová: obědy někde máte nasmlouvány? 
Starosta: ne, jsou elektronické stravenky. 
 
 
Návrh usnesení:  
4/12 Zastupitelstvo obce po projednání bere na vědomí informaci o navýšení příspěvku na stravu pro 

zaměstnance obce. 

 
4/13  Různé 
 

4/14 Diskuze  
     



  

4/15 Závěr   
           
Starosta poděkoval členům zastupitelstva obce za účast na zasedání. Jednání zastupitelstva obce 
bylo ukončeno v 17:50 hod. 
 
 
 
 
 Radomír Tománek, MBA v.r.     Karel Kozák, v.r. 
                            starosta      1. místostarosta 
 
 
 
 
 
Ověřovatel zápisu p. Martin Molík    …………………..……………………………. 
 
 
Ověřovatelka zápisu p. Renata Marková Šomanová  ………………………………………………… 
 
            


